
REFERAT  

FAU-møte Krohnengen og Eventyrskogen, 27.9.2011 kl 18-20, Krohnengen skole 

Tilstede:  rektor Jan Eide, leder Marianne Knutsen, Tore Linde (avtroppende), Linda R Kvalvik, 

Cathrine J Wiseth, Bjarne Merok Olsen, Liv Nielsen Wie, Torill Standal, Tone Loftesnes  Kornli,  Silje 

Tungen, Charlotte M Haukedal, Kristin F Hetland, Ivar Skjolden, Katrine Meisfjord, Randi 

Johannessen, Gerd Helene Bergsaker, Jørn Hanssen (referent) 

Fraværende: ?  

Agenda: 

1. Velkommen til gamle og nye.  

2. Godkjenning av innkalling.(Referat fra møte 31.mai?)  

3. Oppsummering siden sist. Aktivitetene så langt i år.  

4. Nytt fra skolen?  

5. Valg av ny leder, nestleder, sekretær og kasserer.  

6. Inndeling i arbeidsgruppene.  

7. TV-aksjonen. Lasse kommer for å informere.  

8. Eventuelt 

 

1. Leder ønsket velkommen, det ble foretatt en kort presentasjon rundt bordet.  Marianne 

samler inn navn på klassekontakter og FAU-kontakter, rektor lover å legge oversiktene ut på 

nettet (krohnengen.com og/eller Itslearning). 

 

2. Innkallingen ble godkjent.  Referat fra møte 31. mai er ikke laget.  Referatene skal fra nå av 

legges ut på nett etter ”foreløpig godkjenning”, dvs etter at de har vært sendt ut på e-post til 

medlemmene i FAU, og evt kommentarer innhentet.  Ambisjonen er at referatene skal på 

nett innen en uke etter at møtet har funnet sted. 

 

3. Det ble gjort en kort gjennomgang av aktivitetene så langt i år. Det ble kommentert at det 

tidligere har vært ”mye snakk og lite handling”, men at det har kommet seg betraktelig, 

spesielt etter at det har blitt dannet arbeidsgrupper.  Det forventes at arbeidet i disse 

gruppene skal skje MELLOM møtene i FAU, og ikke på møtene.  

Aktiviteter så langt:  

• ”Anti-mobbe” møte 

• Diverse kunst- og kulturaktiviteter for foreldre og barn etter skoletid (budsjett kr 16000) 

• Lydkomposisjon for 4. klasse (ikke 4E) 

• Kor for SFO 

• ”Bli-kjent” kveld (barn og foreldre/familie)  for 5. trinn, budsjett kr 30000 for 2x5. trinn og 2x 

1. trinn.  Erfaringsnotat blir utarbeidet. 



• Møte i Afghanistan/julemarked-komiteen.  Det har vært diskutert andre formål for 

innsamlingen på julemarkedet, men man har besluttet å fortsette med det samme formålte 

som tidligere (pikeskole i Afghanistan).  

• Afghanistanskomiteen har laget et undervisningsopplegg rundt samarbeidet, og FAU 

oppfordrer skolen til å bruke det. Rektor kommenterte at elevene må involveres, opplegget 

må re-etableres, og ”noen” må finne ut hvordan det skal integreres i undervisningen.  Leder 

kommenterte at FAU kan bidra med å lage en logg om utveksling mellom Krohnengen og 

samarbeidsskolen i Afghanistan. 

• Planlegging av julemarkedet.  Det ble informert om at 5. desember er bestemt, men senere 

er det sendt ut info om at datoen er 29. november.  Marianne overtar som julemarked-

koordinator (i allefall for dette året). 

• Det skal planlegges en ”kickoff” i anledning julemarkedet for trinnkontakter primært 

• Det er søkt midler til lekeappaater fra Gjensidigestiftelsen høst 2011. Avslag  fra Sparebanken 

Vest  våren 2011. Ikke søkt kommunen. Er i dialog med Filip Rygg som ser nærmere på 

muligheten om støtte fra kommunen. 

• Spørsmål fra Charlotte om det fortsatt skal være en gruppe for å jobbe med uteområder.  

Hun etterlyste en definert prosess med innspill fra lærere, rektor, elever, og en samlet plan. 

 

4. Nytt fra skolen.   

• Rektor orienterte om at han hadde hatt møte med alle lærere ifm overgangen for 

elevene ”våre”  fra barneskole til ungdomsskole (ref mobbesaken i Sandviken).  

Rektornettverket i bydelen har bestemt å starte et samarbeid for å fremme 

”sammenlimingen” i denne overgangen. 

• Resultater fra nasjonale prøver kommer i uke 40.   

• Nye prøver kommer, matte i uke 43.  

• Nye studenter kommer.  

• Ny avdelingsleder er ansatt, spesialområde historie m/didaktikk. Kommer fra stilling 

som kontaktlærer for 7. trinn på Bønes.  På Krohnengen skal han i tillegg til stillingen 

som avdelingsleder bruke 50% av sin tid på undervisning. 

• Opplegget med ”skolevandring” fortsetter 

• Ambisjon om å re-starte Afghanistan-opplegget integrert i undervisningen 

 

5. Valg.  Følgende ble valgt: 

• Nestleder – Ivar S 

• Sekretær – Jørn 

• Kasserer – Silje 

• Leder – ikke valgt – alle ble bedt om å tenke seg om til neste møte. Marianne 

fortsetter uansett frem til jul. 

 

6. Inndeling i arbeidsgrupper.   Følgende grupper finnes: 

• Kultur og kunst:  Kathrine Meisfjord, Atle Kårstad, Gerd Helene Bergsaker, Kristin 

Hetland, Randi Johannessen 

• Temakvelder/foreldreinformasjon: Linda R Kvalvik, Cathrine Wiseth (ny) 

• Trafikk: ingen (her bør det være én fra hver skole) 

• Uteområde: Kari S Lien, Charlotte M Haukedal (her er det nok med 2 personer) 



• Afghanistan/julemarked: Bjarne M Olsen, Liv N Wie, Marianne Knutsen 

• Julelotteriet: Li N Wie.  Trenger en som har barn på 1., 2., eller 3. trinn og som kan 

tenke seg å jobbe noen år. 

 

Alle bes vurdere hvilken gruppe de ønsker å delta i, så oppdateres gruppene på neste møte. 

Leder/nestleder/kasserer/sekretær er fritatt fra å være med i gruppene.  

 

7. Lasse informerte om TV-aksjonen.  Oppfordring om å delta i innsamlingen kommer med på 

ukeplanen for uke 40.  De som melder seg sender melding til én FAU-kontakt på hvert trinn 

for hhv Eventyrskogen og Krohnengen.   FAU-kontakten sender så melding til 

tore.linde@gmail.com om hvem som stiller opp.   

 

8. Eventuelt 

 

a. Charlotte hadde sendt inn saker som ikke var kommet med på sakslisten.  Disse blir 

tatt med neste gang. 

b. Rutiner i forbindelse med utgifter som betales av FAU. Silje presenterte noen 

problemstillinger ifm ”kontanthåndtering”, og det endte opp i følgende forslag til 

retningslinjer:  (dersom ingen har noen innvendinger, blir retningslinjene vedtatt i 

neste møte) 

i. De som kjøper noe, skal primært be om å få tilsendt regning 

ii. Hvis det ikke er mulig å få tilsendt regning, så legger man ut fra egen lomme, 

og får det tilbakebetalt mot å levere kvittering 

iii. Hvis det ikke passer å legge ut, kan man avtale å få utbetalt forskudd. Det 

skal som hovedregel  kvitteres for at forskuddet er mottatt.  Etter at 

kvittering er mottatt, overføres evt restbeløp til/fra kasserer. 

iv. Det kan vurderes om det skal være én bankkonto pr aktivitet. 

v. Det kan vurderes å opprette nettbankadgang for FAU-kontoen, det vil 

redusere behovet for  ”kontanthåndtering” 

NESTE MØTE: tirsdag 18. oktober kl 1800 på Krohnengen. 

 

 

 

 

 

 

 

 


